



CANADA

TREATY SERIES 1969 No. 21 RECUEIL DES TRAITÉS

WAR GRAVES

Agreement between the members of the COMMONWEALTH
and GREECE

Athens, October 22, 1968

In force June 23, 1969

SÉPULTURES MILITAIRES

Accord entre les membres du COMMONWEALTH et la GRÈCE

Athènes, le 22 octobre 1968

En vigueur le 23 juin 1969

43 280 164
b 3072812

43 202 063
b 1574553

AGREEMENT BETWEEN THE ROYAL HELLENIC GOVERNMENT OF THE ONE PART AND THE GOVERNMENTS OF AUSTRALIA, CANADA, INDIA, NEW ZEALAND, PAKISTAN, SOUTH AFRICA AND THE UNITED KINGDOM OF GREAT BRITAIN AND NORTHERN IRELAND OF THE OTHER PART CONCERNING THE GRAVES OF MEMBERS OF THE ARMED FORCES OF THE COMMONWEALTH IN GREEK TERRITORY

The Royal Hellenic Government of the one part and the Governments of Australia, Canada, India, New Zealand, Pakistan, South Africa and the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland (being countries whose Governments participate in the work of the Commonwealth War Graves Commission and which are hereinafter referred to as "the Participating Countries") of the other part;

Desiring to replace the provisions of the Agreement between Greece and the United Kingdom respecting British War Graves in Greece signed at Athens on 27th August/9th September, 1921 (hereinafter referred to as "the Agreement of 1921") by the present Agreement, and desiring to make provision with regard to the cemeteries, graves and memorials of members of the Armed Forces of the Participating Countries who fell as a result of the War of 1939-45 and were interred in Greek territory;

Have agreed as follows:

ARTICLE 1

(1) The present Agreement shall apply to the cemeteries, graves and memorials for which provision was made by the Agreement of 1921 and also to the cemeteries and graves in Greek territory in which are buried the remains of members of the Armed Forces of the Participating Countries who fell in the War of 1939-45 and the memorials which have been erected, or may be erected, in their honour.

(2) The term "Commonwealth War Cemeteries, Graves and Memorials" in the present Agreement shall include the graves, cemeteries and memorials for which provision was made by the Agreement of 1921, as well as those resulting from the War of 1939-45. Where necessary, a distinction shall be made between "Commonwealth War Cemeteries, Graves and Memorials of the 1914-18 War" and "Commonwealth War Cemeteries, Graves and Memorials of the 1939-45 War", as the case may be.

ARTICLE 2

(1) The Commonwealth War Graves Commission, incorporated by Royal Charter dated 21st May, 1917 (hereinafter referred to as "the Commission") shall be recognised by the Royal Hellenic Government as the sole authority charged on behalf of the Participating Countries with the permanent care of the Commonwealth War Cemeteries, Graves and Memorials in Greek territory.

(2) For the purpose of the exercise of its official functions on behalf of the Participating Countries, the Commission shall be recognised, pursuant to the present Agreement, as having the status of a legal person in Greece.

**ACCORD ENTRE LE GOUVERNEMENT DU ROYAUME DE GRÈCE, D'UNE PART, ET
LES GOUVERNEMENTS DE L'AUSTRALIE, DU CANADA, DE L'INDE, DE LA
NOUVELLE-ZÉLANDE, DU PAKISTAN, DE L'AFRIQUE DU SUD ET DU
ROYAUME-UNI DE GRANDE-BRETAGNE ET D'IRLANDE DU NORD,
D'AUTRE PART, AU SUJET DES SÉPULTURES DES MEMBRES DES FORCES
ARMÉES DU COMMONWEALTH EN TERRITOIRE GREC**

Le Gouvernement du Royaume de Grèce, d'une part, et les Gouvernements de l'Australie, du Canada, de l'Inde, de la Nouvelle-Zélande, du Pakistan, de l'Afrique du Sud et du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord (pays dont le gouvernement participe aux travaux de la Commission des sépultures militaires du Commonwealth, ci-après appelés "les pays participants"), d'autre part;

Désireux de remplacer par le présent Accord, les dispositions de l'Accord entre la Grèce et le Royaume-Uni au sujet des sépultures militaires britanniques en Grèce, signé à Athènes le 27 août/9 septembre 1921, (ci-après appelé "l'Accord de 1921") et désireux de prendre des dispositions relatives aux cimetières sépultures et monuments des membres des forces armées des pays participants tombés au champ d'honneur durant la guerre de 1939-1945 et inhumés en territoire grec;

Sont convenus de ce qui suit:

ARTICLE 1

(1) Le présent Accord s'applique aux cimetières, sépultures et monuments visés par l'Accord de 1921 ainsi qu'aux cimetières et sépultures en territoire grec où sont inhumés les membres des forces armées des pays participants tombés au champ d'honneur pendant la guerre de 1939-1945, ainsi qu'aux monuments érigés ou qui pourront être érigés à leur mémoire.

(2) Dans le présent Accord, l'expression "cimetières, sépultures et monuments militaires du Commonwealth" comprend les cimetières, sépultures et monuments visés par l'Accord de 1921, ainsi que ceux de la guerre 1939-1945. Le cas échéant, une distinction sera faite entre "cimetières, sépultures et monuments militaires du Commonwealth, 1914-1918", et "cimetières, sépultures et monuments militaires du Commonwealth, 1939-1945".

ARTICLE 2

(1) La Commission des sépultures militaires, constituée en vertu d'une charte royale en date du 21 mai 1917 (appelée ci-après "la Commission"), sera reconnue par le Gouvernement du Royaume de Grèce comme le seul organisme chargé par les pays participants de veiller en permanence à l'entretien des cimetières, des sépultures et monuments militaires du Commonwealth en territoire grec.

(2) Afin d'exercer ses fonctions officielles au nom des pays participants, la Commission sera reconnue, conformément au présent Accord, comme jouissant de la personnalité juridique en Grèce.

(3) The Commission shall be entitled to maintain an office in Greece with a staff including up to ten non-Greek employees. If it becomes necessary for the Commission to increase the expatriate staff of their office beyond ten, their request shall be satisfied following prior consultation and agreement with the Royal Hellenic Government.

ARTICLE 3

(1) In so far as concerns the areas of land in Greek territory on which are situated the Commonwealth War Cemeteries of the 1914-18 War the present Agreement expressly preserves and continues the rights of the Commission to the free use of such lands as hitherto enjoyed by it pursuant to the Agreement of 1921 and for as long as such use of the land is maintained.

(2) The Royal Hellenic Government undertakes to cede free of charge to the Commission the free use of the areas of land in Greek territory on which are situated the Commonwealth War Cemeteries of the 1939-45 War for the purpose set forth in the present Agreement and for so long as such use of the land is maintained.

(3) The Commonwealth War Cemeteries are those listed in the Annex to the present Agreement.

ARTICLE 4

(1) The Commission shall be at liberty to transfer to the Commonwealth War Cemeteries such Commonwealth War Graves lying outside those cemeteries as it may deem necessary, whether on account of the isolated position of such graves or for any other reason.

(2) The Royal Hellenic Government shall arrange for the grant by the appropriate Greek authorities of permits for the exhumation and removal of the remains to be so transferred.

ARTICLE 5

(1) The Royal Hellenic Government shall recognise the right of the Commission to arrange and provide at its own expense for the layout, maintenance and control of the Commonwealth War Cemeteries of the 1939-45 War.

(2) The Commission is accordingly authorised to enclose and lay out such cemeteries in accordance with a plan approved by it, to erect in such cemeteries sepulchral monuments or other structures, to make plantations in them, to install and maintain water-supply systems and to issue regulations governing visits to the cemeteries and the control of the cemeteries.

(3) Decisions on matters relating to the layout of Commonwealth War Graves of the 1939-45 War in public or private cemeteries in Greek territory shall be reached by the Commission in agreement with the appropriate Greek authorities.

ARTICLE 6

(1) With regard to the Commonwealth War Cemeteries, Graves and Memorials of the 1914-18 War, the Commission shall have the rights hitherto enjoyed by it pursuant to the Agreement of 1921, subject to any modifications introduced by the present Agreement. In particular, but without prejudice to the foregoing general principle, the Commission shall be entitled to arrange at

(3) La Commission sera autorisée à avoir ses bureaux en Grèce et un personnel étranger dont le nombre ne devra pas dépasser 10 employés. Si la Commission estime nécessaire d'augmenter le nombre d'employés étrangers au-delà de cette limite, il sera possible de le faire après consultation et entente préalables avec le Gouvernement du Royaume de Grèce.

ARTICLE 3

(1) En ce qui concerne les terrains en territoire grec où sont situés les cimetières militaires du Commonwealth de la guerre de 1914-1918, le présent Accord sauvegarde et maintient expressément les droits de libre usage desdits terrains par la Commission, tel qu'elle les a exercés jusqu'ici en vertu de l'Accord de 1921 et pour aussi longtemps que lesdits terrains resteront consacrés au même usage.

(2) Le Gouvernement du Royaume de Grèce s'engage à accorder gratuitement à la Commission le libre usage des terrains en territoire grec où sont situés les cimetières militaires du Commonwealth de la guerre de 1939-1945, aux fins énoncées dans le présent Accord, pour aussi longtemps que lesdits terrains seront consacrés à cet usage.

(3) Les cimetières militaires du Commonwealth figurent dans l'annexe du présent Accord.

ARTICLE 4

(1) La Commission aura toute latitude pour transporter dans les cimetières militaires du Commonwealth les sépultures militaires du Commonwealth qui se trouvent à l'extérieur desdits cimetières, si elle le juge nécessaire, soit en raison de l'isolement de ces sépultures, soit pour tout autre motif.

(2) Le Gouvernement du Royaume de Grèce chargera les autorités grecques compétentes de délivrer les permis nécessaires en vue de l'exhumation et du transport des restes mortels devant être ainsi transférés.

ARTICLE 5

(1) Le Gouvernement du Royaume de Grèce reconnaît à la Commission le droit d'assurer à ses propres frais l'aménagement, l'entretien et la garde des cimetières militaires du Commonwealth de la guerre 1939-1945.

(2) La Commission est en conséquence autorisée à enclore et à aménager lesdits cimetières conformément à un plan approuvé par elle, à y ériger des monuments funéraires ou d'autres ouvrages, à y faire des plantations, à y installer un réseau de canalisation d'eau, et à en assurer le service, et à édicter des règlements applicables aux visites et à la garde desdits cimetières.

(3) Les décisions relatives à l'aménagement des sépultures de guerre du Commonwealth de 1939-1945 dans des cimetières privés ou publics situés en territoire grec seront prises par la Commission, de concert avec les autorités grecques compétentes.

ARTICLE 6

(1) En ce qui concerne les cimetières, sépultures et monuments militaires du Commonwealth de la guerre 1914-1918, la Commission continuera de jouir des droits qui lui ont été conférés par l'Accord de 1921, sous réserve des modifications apportées par le présent Accord. Plus particulièrement, et sans

its own expense for the layout, maintenance and planting, as well as the control of such cemeteries.

(2) The Commission shall be at liberty, if it sees fit, to utilise vacant space in such cemeteries for the inclusion of Commonwealth War Graves of the 1939-45 War and to establish such additional monuments, structures and plantations and make such improvements therein, as it may consider necessary.

(3) Works carried out in Commonwealth War Cemeteries of the 1939-45 War or in the Commonwealth War Cemeteries provided for in the Agreement of 1921 shall be in harmony with the surroundings, shall not impair the appearance of the landscape and, in general, shall not be contrary to the Greek legislation relating to the construction of buildings.

(4) Proposals for the erection of any new memorial shall be communicated to the competent Greek authorities for agreement with them.

ARTICLE 7

The remains of members of the Armed Forces of the Participating Countries shall not, without the consent of the Commission, be exhumed for the purpose of removal from the Commonwealth War Cemeteries in which they rest and the Royal Hellenic Government shall issue instructions to that effect to the appropriate Greek authorities.

ARTICLE 8

Any proposal for the erection in Greek territory of a monument designed to commemorate a feat of arms of the Armed Forces of the Participating Countries or of any unit of those forces shall be communicated to the Royal Hellenic Government by the Commission for approval. Should such a proposal reach the Royal Hellenic Government through any other channel, the Royal Hellenic Government shall refer it to the Commission for consideration and shall decide in agreement with the Commission on the action to be taken thereon.

ARTICLE 9

(1) The Royal Hellenic Government shall extend to the Commission exemption from present and future charges with which it might otherwise be chargeable by reason of the carrying out of its official functions in accordance with the present Agreement. The aforesaid exemption shall relate to custom charges and duties, State or local charges or taxes, and deductions on behalf of third parties, with the exception of those made on behalf of the Piraeus and other ports' authorities. The competent Greek authorities shall arrange with the Commission the procedure for applying the foregoing exemption.

(2) The Royal Hellenic Government shall arrange that the certificates issued for the purposes of the implementation of paragraph (1) of the present Article, signed on behalf of the Commission and confirming that the requested exemption relates to the exercise by the Commission of its official functions as specified in the present Agreement, shall be accepted by the authorities concerned as conclusive evidence to that effect. The names of the officers of the Commission authorised to sign such certificates shall be notified from time to time to the Royal Hellenic Government by the Commission.

porter atteinte au principe général susmentionné, la Commission est autorisée à assurer, à ses propres frais, l'aménagement, l'entretien, l'agencement paysagiste ainsi que la garde desdits cimetières.

(2) La Commission aura toute latitude, si elle le juge à propos, d'affecter le terrain libre dans lesdits cimetières à des sépultures militaires du Commonwealth de la guerre 1939-1945, d'y ériger de nouveaux monuments et ouvrages, d'y faire des plantations et d'y apporter les améliorations qu'elle jugera nécessaires.

(3) Les travaux exécutés dans les cimetières militaires du Commonwealth de la guerre 1939-1945, ou dans les cimetières militaires du Commonwealth visés par l'Accord de 1921, devront s'harmoniser avec le voisinage, sans altérer l'aspect de paysage, et, de façon générale, ne pas aller à l'encontre des lois grecques régissant la construction des édifices.

(4) Tout projet d'érection de monument sera présenté à l'assentiment des autorités grecques compétentes.

ARTICLE 7

Il ne sera pas procédé, sans le consentement de la Commission, à l'exhumation des corps des membres des forces armées des pays participants pour les transporter hors des cimetières militaires du Commonwealth où ils reposent, et le Gouvernement du Royaume de Grèce donnera des instructions en ce sens aux autorités grecques compétentes.

ARTICLE 8

Tout projet d'ériger en territoire grec, un monument destiné à rappeler un fait d'armes des forces armées des pays participants, ou d'une des unités qui les composent, devra être présenté par la Commission au Gouvernement du Royaume de Grèce pour son approbation. Si un projet de cette nature était adressé par toute autre voie au Gouvernement du Royaume de Grèce, celui-ci le transmettrait à la Commission pour examen et déciderait, de concert avec la Commission, de la suite à donner.

ARTICLE 9

(1) Le Gouvernement du Royaume de Grèce exonérera la Commission des impositions actuelles ou futures auxquelles elle pourrait être assujettie en raison de ses fonctions officielles en conformité du présent Accord. Ladite exonération s'appliquera aux impositions et droits douaniers, aux impositions ou taxes d'État ou locales, et aux déductions pour le compte de tiers, à l'exception de celles effectuées pour le compte des autorités du Pirée et celles de tout autre port. Les modalités d'exonération seront établies par les autorités grecques compétentes en accord avec la Commission.

(2) Le Gouvernement du Royaume de Grèce s'assurera que les autorités intéressées acceptent comme preuve suffisante à ce sujet les certificats émis aux fins d'application du paragraphe (1) du présent article, signés au nom de la Commission, et attestant que l'exonération demandée est liée à l'exercice officiel des fonctions de la Commission. Le nom des représentants de la Commission autorisés à signer ce certificat sera communiqué périodiquement par la Commission au Gouvernement du Royaume de Grèce.

(3) Apart from the customs exemptions and tax facilities described in paragraph (1) of Article 9 of the present Agreement, the Commission shall be entitled to import for its official use in Greece only six motor vehicles, of which not more than two may be, if necessary, passenger motor cars. The Royal Hellenic Government shall arrange for such vehicles to be released under the state of free use for an indefinite period and to be exempt from circulation tax.

(4) Members of the Commission's official staff who are not normally resident in Greece may import into Greece within three months of the date of their arrival and free of all customs or other charges their own household goods and personal effects. Each member of the Commission's official staff not normally resident in Greece may also import one private car for the personal use of himself and his family during the period of his official employment by the Commission in Greece: any such car shall be registered in Greece in the name of the Commission's employee concerned, shall be given "Free Use" plates, shall be exempted from the obligation to pay circulation tax and shall not be sold before the expiry of two years from the date on which it is imported into Greece. Any such car which has already been imported into Greece by a member of the Commission's official staff not normally resident in Greece shall be exempted from the obligation to pay circulation tax from the day of its import.

ARTICLE 10

(1) In exercising the rights conferred upon it by the present Agreement, the Commission shall conform to the Greek laws and regulations relating to cemeteries, graves and memorials, except in so far as the Commission is exempted therefrom by the provisions of the present Agreement.

(2) With particular reference to the import by the Commission of plants such as shrubs, cuttings, bulbs and seeds the existing regulations relating to plant health shall apply.

ARTICLE 11

(1) The present Agreement shall enter into force one month after the date of receipt by the Government of the United Kingdom, representing the Participating Countries, of a Note of acceptance from the Royal Hellenic Government.

(2) On the entry into force of the present Agreement, the Agreement of 1921 shall terminate.

(3) Outre la franchise douanière et les avantages fiscaux décrits au paragraphe (1) de l'article 9 du présent Accord, la Commission aura le droit d'importer six véhicules automobiles seulement, dont deux voitures de tourisme au maximum, si besoin est, pour l'usage officiel de la Commission en Grèce. Le Gouvernement du Royaume de Grèce s'assurera que lesdits véhicules seront dédouanés en vertu des privilèges diplomatiques pour une période indéfinie et exemptés de la taxe de circulation.

(4) Les membres du personnel officiel de la Commission qui ne résident pas normalement en Grèce pourront y faire entrer en franchise leurs meubles et leurs effets personnels dans les trois mois qui suivent la date de leur arrivée. Chaque membre du personnel officiel de la Commission qui ne réside pas normalement en Grèce pourra aussi importer une voiture privée pour son usage personnel et celui de sa famille pour la durée de ses fonctions officielles en Grèce: toute voiture ainsi importée doit être enregistrée en Grèce au nom de l'employé de la Commission intéressé; celui-ci recevra des plaques diplomatiques, sera exempté de la taxe de circulation et ne devra pas vendre la voiture avant l'expiration d'un délai de deux ans à compter de la date de l'importation du véhicule en Grèce. Toute voiture déjà importée en Grèce par un membre du personnel officiel de la Commission ne résidant pas normalement en Grèce sera exemptée de la taxe de circulation à compter du jour de son entrée au pays.

ARTICLE 10

(1) Dans l'exercice des droits que lui confère le présent Accord, la Commission devra se conformer aux lois et règlements grecs régissant les cimetières, sépultures, et monuments, sauf si les dispositions du présent Accord l'en dispensent.

(2) En ce qui concerne l'importation par la Commission d'arbustes, de boutures, de bulbes et de graines, les règlements phytosanitaires actuels seront applicables.

ARTICLE 11

(1) Le présent Accord entrera en vigueur un mois après la date de réception par le Gouvernement du Royaume-Uni, représentant les pays participants, d'une Note d'acceptation du Gouvernement du Royaume de Grèce.

(2) L'entrée en vigueur du présent Accord entraînera la résiliation de l'Accord de 1921.

In witness whereof the undersigned, duly authorised by their respective Governments, have signed the present Agreement.

Done at Athens this 22nd day of October, 1968 in the English and Greek languages, both texts being equally authoritative, in a single original to be deposited in the archives of the Royal Hellenic Government, which shall transmit certified copies thereof to the other signatory Governments.

For the Royal Hellenic Government

GEORGE CHRISTOPOULOS.

For the Government of Australia

HUGH GILCHRIST.

For the Government of Canada

H. F. FEAVER.

For the Government of India

RAJAH JAI KUMAR ATAL.

For the Government of New Zealand

D. N. HULL.

For the Government of Pakistan

J. G. KHARAS.

For the Government of South Africa

LT. COLONEL NIKOLAAS J. J. JOOSTE, E.D.

For the Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland

D. S. L. DODSON.

En foi de quoi les soussignés, dûment autorisés par leur Gouvernement respectif ont signé le présent Accord.

Fait à Athènes, ce vingt-deuxième jour d'octobre 1968, dans les langues anglaise et grecque, les deux textes faisant également foi, dont l'original sera versé aux archives du Gouvernement du Royaume de Grèce qui en transmettra des copies certifiées conformes aux autres Gouvernements signataires.

Pour le Gouvernement du Royaume de Grèce:

GEORGE CHRISTOPOULOS.

Pour le Gouvernement de l'Australie

HUGH GILCHRIST.

Pour le Gouvernement du Canada

H. F. FEAVER.

Pour le Gouvernement de l'Inde

RAJA JAI KUMAR ATAL.

Pour le Gouvernement de la Nouvelle-Zélande

D. N. HULL.

Pour le Gouvernement du Pakistan

J. G. KHARAS.

Pour le Gouvernement de l'Afrique du Sud

LT. COLONEL NIKOLAAS J. J. JOOSTE, E.D.

Pour le Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et l'Irlande du Nord

D. S. L. DODSON.

ANNEX

COMMONWEALTH WAR CEMETERIES OF THE 1914-18 WAR IN GREEK TERRITORY

- Bralo British Cemetery
- *Dedeagatch British Cemetery
- Doiran Military Cemetery
- *East Mudros Military Cemetery, Lemnos
- Karasouli Military Cemetery
- *Kirechkoi-Hortakoi Military Cemetery
- Lahana Military Cemetery
- Portianos Military Cemetery, West Mudros, Lemnos
- Salonika (Lembet Road) Military Cemetery
- Salonika (Mikra) British Cemetery
- Salonika (Monastir Road) Indian Cemetery
- Sarigol Military Cemetery
- Struma Military Cemetery
- Syra New British Cemetery
- West Mudros Moslem Cemetery, Lemnos

*Contains 1939-45 War Burials also.

COMMONWEALTH WAR CEMETERIES OF THE 1930-45 WAR IN GREEK TERRITORY

- Leros War Cemetery
- Phaleron War Cemetery, Athens
- Rhodes War Cemetery
- *Suda Bay War Cemetery, Crete

*Contains 1914-18 War Burials also.

ANNEXE

**CIMETIÈRES MILITAIRES DU COMMONWEALTH DE LA GUERRE
1914-1918 EN TERRITOIRE GREC**

Cimetière britannique de Bralo

*Cimetière britannique de Dedeagatch

Cimetière militaire de Doiran

*Cimetière militaire de Mudros est, Lemnos

Cimetière militaire de Karasouli

*Cimetière militaire de Kirechkoi-Hortakoi

Cimetière militaire de Lahana

Cimetière militaire de Portianos, Mudros ouest, Lemnos

Cimetière militaire de Salonique (chemin Lembet)

Cimetière britannique de Salonique (Mikra)

Cimetière indien de Salonique (chemin Monastir)

Cimetière militaire de Sarigol

Cimetière militaire de Struma

Nouveau cimetière britannique de Syra

Cimetière musulman de Mudros ouest, Lemnos

*Contient également des sépultures de la guerre de 1939-1945

**CIMETIÈRES MILITAIRES DU COMMONWEALTH DE LA GUERRE
1939-1945 EN TERRITOIRE GREC**

Cimetière militaire de Leros

Cimetière militaire de Phaléron, Athènes

Cimetière militaire de Rhodes

*Cimetière militaire de la Baie de Suda, Crète

*Contient également des sépultures de la guerre de 1914-1918

LIBRARY E A/BIBLIOTHEQUE A E



3 5036 20092116 4

Available by mail from Information Canada, Ottawa, K1A 0S9
and at the following Information Canada bookshops:

HALIFAX

1683 Barrington Street

MONTREAL

640 St. Catherine Street West

OTTAWA

171 Slater Street

TORONTO

221 Yonge Street

WINNIPEG

393 Portage Avenue

VANCOUVER

800 Granville Street

or through your bookseller

Price: Canada: 35 cents
Other Countries: 45 cents

Catalogue No. E3-1969/21

Price subject to change without notice

Information Canada
Ottawa, 1975

© QUEEN'S PRINTER FOR CANADA
OTTAWA, 1975

En vente chez Information Canada à Ottawa, K1A 0S9
et dans les librairies d'Information Canada:

HALIFAX

1683, rue Barrington

MONTRÉAL

640 ouest, rue Ste-Catherine

OTTAWA

171, rue Slater

TORONTO

221, rue Yonge

WINNIPEG

393, avenue Portage

VANCOUVER

800, rue Granville

ou chez votre libraire.

Prix: Canada: 35 cents
Autres Pays: 45 cents

N° de catalogue E3-1969/21

Prix sujet à changement sans avis préalable

Information Canada
Ottawa, 1975

© IMPRIMEUR DE LA REINE POUR LE CANADA
OTTAWA, 1975

For more information contact: K. J. ...
...-...-... for information: K. J. ...

1983, the ...

... ..

... ..

... ..

... ..

... ..

... ..

... ..

... ..

... ..

... ..